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Geachte Collegeleden en leden Gemeenteraad,   7 februari 2024 

 

Betreft: 

- Eindelijk erkenning door ministerie VWS van handicap EHS, 
“ElektroHyperSensitiviteit”; 

- Noodzakelijke actie door gemeente inzake EU-voorstel Gigabit Infrastructure 
Act (GIA); zie ingezonden brief stichting EHS (punt 1.06. van agenda 4.1 
Ingekomen stukken externen) 

 

Sinds 2015 hebben wij diverse keren aandacht gevraagd in de Bunnikse 
Gemeenteraad en ook bij College van B & W voor de gezondheidsrisico’s van 
elektromagnetische velden (EMV) en de gerelateerde aandoening 
ElektroHyperSensitiviteit (EHS).  Alsmede voor het feit dat de gezondheidsklachten 
meestal niet worden herkend door patiënten en artsen, en dat is helaas nog steeds – 
ook in gemeente Bunnik – het geval. 

 

Het goede bericht is dat in november 2023 eindelijk (na 30 jaar…..) het ministerie 
VWS de aandoening EHS als handicap heeft erkend! Dit gaat ook grote gevolgen 
hebben op gemeentelijk nivo, o.a. inzake de Wet Maatschappelijke Ondersteuning en 
Omgevingswet. Maar tevens om kritischer om te gaan met voorgestelde nieuwe of 
uitbreiding zendmasten/antennes, waar in onze gemeente de veldsterkte toch al 
extreem hoog is. Of willen we nog meer gezondheidsklachten? 

Ook heeft het door de Overheid ingestelde Kennisplatform Elektromagnetische 
velden (EMV) thans de gezondheidsrisico’s van zowel de laagfrequente als 
hoogfrequente EMV op de officiële agenda gezet en haar symposium van 29 
november 2023 hieraan gewijd. 

Ook in het kader van de energietransitie en vooral de ver doorschietende 
elektrificering (zowel het infranet als ook in het huis), waardoor laagfrequente EMV 
nog grotere gezondheidsrisico’s geeft, is deze ontwikkeling voor gemeentes van 
belang en zorg. Het blijkt namelijk dat landelijk al problemen zijn, vooral in de grote 
steden in de dichtbebouwde kom (te sterke magneetvelden in de woning). 
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Om u een indruk te geven van de achtergrond en toelichting op deze problematiek en 
de vele gehanteerde afkortingen en betrokken organisaties, treft u bijgaand het 
artikel “Historische omslag: erkenning EHS in Nederland is een feit!” van 23 
december 2023 aan. 

 

Voorgestelde nieuwe EU-verordening Gigabit Infrastructure Act (GIA).   

Tenslotte attenderen wij u tevens op de ingekomen brief van 18 december 2023 van 
stichting EHS, welke op uw agenda bij de “Ingekomen stukken extern” staat 
opgenomen (1.06.): het is beslist noodzakelijk dat gemeente Bunnik reageert op de 
betreffende voorgestelde nieuwe EU-verordening Gigabit Infrastructure Act (GIA), 
gegeven de vele (in het voorstel “vergeten”) negatieve consequenties! 

 

Graag zijn wij bereid tot verdere toelichting aan u en anderen. Mede daarom kunt u 
onze naam- en contactgegevens gewoon in dit document en stukken laten staan. 

 

Hartelijke groeten, 

 

Wally & Rob Verboog 

 

Herenstraat 58 

3985 RW Werkhoven 

0343 – 41 18 58 

1.verboog@wxs.nl  

 

Bijlage: artikel  
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